
 

Zápis č. 16/2014 (113) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 15. 12. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, 
Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, David Chromčák, 
Filip Soviš (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Peter Janků 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, 
Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. 
Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 15/2014 (112). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně na rok 2015“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

8. Různé. 

 

Předseda AS Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 15/2014 (112).   

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 113/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 15/2014 (112) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
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Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 113/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 15/2014 (112) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Materiál návrh změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“ byl postoupen AS UTB a 
LK AS UTB. O projednání tohoto materiálu bude předseda AS FAI informovat. 

 

Přichází Ing. Pavel Navrátil, Ph.D. 

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo dne 4. 12. 2014 
doručeno všem členům AS FAI elektronicky.  

Návrh usnesení AS FAI 113/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 113.  

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 15/2014 (112). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně na rok 2015“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

8. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 113/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 113.  

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 15/2014 (112). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 



Strana 3 (celkem 6)  Zapis14-16-113 

 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně na rok 2015“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

8. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.  

Děkan Adámek 

 Dne 17. 12. 2014 proběhne výběrové řízení na obsazení pozic ředitelů ústavů 
Fakulty aplikované informatiky. Děkan požádal předsedu AS o nominování 
jednoho člena AS FAI do tohoto výběrového řízení. 

 Probíhají přípravy akreditace nového bakalářského studijního oboru Softwarové 
inženýrství. Návrh akreditace bude předložen na zasedání Rady studijního 
programu a v případě jeho schválení bude návrh zaslán na Akreditační komisi 
MŠMT. 

Prod. Chramcov  

 Dne 8. 12. 2014 proběhlo zasedání Interní komise IGA, na které byla provedena 
kontrola čerpání letošních projektů a příprava projektů pro rok 2015. Ve čtvrtek 
18. 12. 2014 proběhne s doktorandy schůzka týkající se projektů IGA. 

 Byl ukončen výběr pomocných vědeckých sil. Proběhne aktualizace pomocných 
vědeckých sil na webu FAI. 

Prod. Vojtěšek 

 Informoval o postupu u vypisování BP/DP týkající se vytváření podkladů pro 
oficiální zadání prací bude elektronicky rozeslána zaměstnancům FAI.  

 Dále informoval o plánovaných Kurzech LaTeX pro zaměstnance a doktorandy. 
Zájemci se mohou přihlásit elektroniky na e-mailové adrese vojtesek@fai.utb.cz. 

Prod. Kubalčík  

 V rámci propagace FAI proběhl dne 12. 12. 2014 Den otevřených dveří, kterého se 
zúčastnilo cca 40 zájemců o studium. Další Den otevřených dveří proběhne 23. 1. 
2015. Dále se FAI bude v rámci propagace prezentovat na veletrhu Gaudeamus 
v Praze a budou probíhat výjezdy na SŠ. 

 

Přichází Mgr. Eva Navrátilová. 

Ad 5) Projednání návrhu „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 
na rok 2015“. 
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Tento návrh byl předložen na minulém zasedání AS FAI a dále projednán na zasedání 
LK AS FAI dne 5. 12. 2014. Navrženy byly pouze formální úpravy a doplnění článku č. 
3 týkající se samoplátců. Zápis s navrženými úpravami směrnice byl rozeslán členům AS 
FAI elektronicky a byl doporučen k hlasování o schválení. Další připomínky z řad členů 
AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 113/3 

AS FAI schválil návrh „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na 
rok 2015“ ve verzi pro hlasování AS FAI z 6. 12. 2014 s úpravami z LK AS FAI. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 113/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh „Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, 
vědecké a výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati 
ve Zlíně na rok 2015“ ve verzi pro hlasování AS FAI z 6. 12. 2014 s úpravami z LK AS 
FAI. 

Ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

Navržená směrnice byla předložena na minulém zasedání AS FAI a dále projednána na 
zasedání LK AS FAI dne 5. 12. 2014. Došlo pouze formálním úpravám, které se týkaly 
používání zkratek v textu. Zápis s navrženými úpravami směrnice byl rozeslán členům 
AS FAI elektronicky a byl doporučen k hlasování o schválení. Další připomínky z řad 
členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 113/4 

AS FAI schválil návrh „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika“ ve 
verzi pro hlasování AS FAI z 5. 12. 2014 s úpravami z LK AS FAI. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 113/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu 
přijímacího řízení pro akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program 
Inženýrská informatika“ ve verzi pro hlasování AS FAI z 5. 12. 2014 s úpravami z LK 
AS FAI. 
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Ad 7) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

Navržená směrnice byla taktéž předložena na minulém zasedání AS FAI a dále 
projednána na zasedání LK AS FAI dne 5. 12. 2014. Došlo pouze formálním úpravám. 
Zápis s navrženými úpravami směrnice byl rozeslán členům AS FAI elektronicky a byl 
doporučen k hlasování o schválení. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 113/5 

AS FAI schválil návrh změny „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, 
uskutečňovaný v anglickém jazyce“ ve verzi pro hlasování AS FAI z 5. 12. 2014 
s úpravami z LK AS FAI. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 113/5 

AS FAI jednomyslně schválil návrh změny „Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení pro akademický rok 2015/2016 pro doktorský studijní program 
Inženýrská informatika, uskutečňovaný v anglickém jazyce“ ve verzi pro hlasování AS 
FAI z 5. 12. 2014 s úpravami z LK AS FAI. 

 

Před zveřejněním projde schválená směrnice ještě jazykovou korekturou. 

Ad 8) Různé. 

 Předseda AS Matýsek navrhl do komise pro výběrové řízení na obsazení pozic 
ředitelů ústavů FAI člena AS FAI Ing. Milana Navrátila, Ph.D. Návrh byl AS FAI 
schválen. 

 Předseda AS Matýsek vyvolal diskusi k navržené změně v Organizačních pokynech 
pro přípravu a průběh voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované 
informatiky týkající se veřejného představení kandidátů na členy AS FAI. Na 
základě diskuse bylo navrženo představení kandidátů na webových stránkách 
FAI. Navržená změna bude zapracována do Organizačních pokynů pro přípravu 
a průběh voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky a 
materiál bude předložen ke schválení na příštím zasedání AS FAI. 

 Dr. Pekař vznesl dotaz k předloženým pravidlům rozpočtu UTB na rok 2015. Bylo 
mu odpovězeno a proběhla krátká diskuse.  

 Doc. Sysel se informoval, zda bude zveřejněn seznam uchazečů na místa ředitelů 
ústavů. Bude zveřejněn až výsledek výběrového řízení. 

 D. Chromčák informoval o zřízení nové e-mailové adresy, na kterou mohou studenti 
psát dotazy a připomínky k projednání v AS FAI. Studenti opět otevřeli téma 
nutnosti papírových indexů. Tato otázka bude dále projednávána. 
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 F. Soviš vznesl dotaz na možnosti financování Bc. studentských projektů. Bylo mu 
odpovězeno. 

 Děkan i předseda AS poděkovali členům AS FAI za jejich práci v roce 2014, popřáli 
krásné vánoce a spoustu elánu a osobních i pracovních úspěchů v novém roce. 

 

Návrh usnesení AS FAI 113/6 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI 12. 1. 2015 a předběžný program 
tohoto zasedání: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu změny Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb 
členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky. 

6. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 113/6 

AS FAI jednomyslně schválil termín příštího zasedání AS FAI 12. 1. 2015 a 
předběžný program tohoto zasedání: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu změny Organizačních pokynů pro přípravu a průběh voleb 
členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky. 

6. Různé. 

 

 

Ve Zlíně dne 18. 12. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


